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Кун тартиби:

1. Стратегиялык планды ишке ашыруудагы монитроринг.

2. 2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен окутуучуларды, чарба 

кызматкерлерди, студенттерди окуу жайдын “Ардак грамотага” керсетуу.

3. Н.Б.Кожорованы ездук эсептен 5000 (беш миц) сом елчемунде шыктандыруу

максатында сыйлыкка керсетуу.

1-маселе Стратегиялык планды ишке ашыруудагы монитроринг. Жооптуу
Иманканова Ж.Б.-директор

У гулду:

Ысык-Кел индустриалдык-иедагогикалык колледжи 2024-2029-жылдарга 
стратегиялык план иштеп чыккан.

Колледждин миссиясы: “Кесипкей мыкты адистерди даярдоо-колледждин 
келечектеги артыкчылыгы” деген миссиянын алкагында талыкиас иштер жургузулуп келе 
жаткандыгын айтып етту. АБР каржылаган долбоордун алкагында аткарылган иштер, 
аткарыла турган иштер боюнча маалымат берди.

АТБнын 8 аспектиси жана аткарылган, ишке ашыруу процесстери тууралуу 
кошумчалады.

Кыска моеиетте окутулган курстар, окуулардын жургузулгендугу тууралуу 
маалыматтарга токтолду.



Окуу ендуруштук комплекстериндеги аткарыган иштер, кирешелер тууралуу айтып
етту.

Мындан аркы стратегиялык планда карал ган окуу кабинеттери заманбап каражаттар, 
техникалар менен камсыздоо, административдик жана окуу корпусун, чоц жыйындар 
залын капиталдык ремонтто, китепкананы электрондук китептер менен толуктоо, 
колледждин айлана-чейросун жакшыртуу, жашылдандыруу пландары акырындан ишке 
ашып жаткандыгын билдирди.

Эц негизги страт пландагы 3-окуу ендуруштук комплекси “Этно бала бакча” ачуу жагын 
менеджер Ж.Б.Амановна иш алып барып жатат.

Колледждин окутуучуларынын жана студенттеринин жашыл кендумдерун 
енуктуруу боюнча эколог, биолог окутуучулар иш алып барып жаткандыктарын 
кошумчалады.

Угулду: Исакова С.М.

Баарыбызга белгилуу болгондой стратегиялык планда керсетулген иштер 
аткарылып жаткандыгын керуп жатабыз. Мындан ары да старт.планда каралган нерселер 
ишке ашат деп ишенебиз.

2-маселе 2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен окутуучуларды, чарба 
кызматкерлерди, студенттерди окуу жайдын “Ардак грамотага” керсетуу*

Угулду: ОТИ-боюнча директордун орун басары Н.Д.Сагындыкова

2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен жылдагыдай эле “Ардак грамотага” 
керсетебуз. Бул окуу жылында кимдерди “Бутуруу кечесинде” сыйлоого сунуштасак. 9з 
ойлорунуздарды айтсацыздар.

Сезге чыкты: Ж.Б.Иманканова -директор

2024-2025-ок|у жылында цикл жетекчилерине “Ардак грамота” беруу жагын сунуштайм. 
Себеби, кээ бир цикл жетекчилеринин иш-кагаздары толук эмес. Институтционалдык 
аккредитациядан отуудо коп иштерди жасап жатышат. Жок дегенде шыктандыруу 
максатында корсотуу жагын сунуштайм.

Сезге чыкты: Акунсартова К.К.

Биз каршы эмеспиз. Себеби цикл жетекчи эч ким болгусу келбейт. Арзыбаган акча 
толенот. Жумушу да кеп десек болот. Пед кецеш каршы эместигин билдирди.

Сезге чыкты: Сагындыкова Н.Д.

Ал эми 2024-2025-окуу жылында студенттерди “Ардак грамотага” керсетуу боюнча 
отличник студенттерге беруу жагы сунушталып жатат. Кураторлор 30-майга чейин тактап, 
фамилияларды берициздер.

Угулду: Иманканова Ж.Б.-директор

2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен чарба кызматкерлеринин арасынан кимди 
керсетуу керектигин чечип беруулеру керектигин АХЧ кызматкерлеринен жана “Ардак 
грамота” ким ала электигин кадр белуму Бекжан к Касиетти карап чыгуусун билдирди.



3-маселе Н.Б.Кожорованы ездук эсептен 5000 (беш миц) сом елчемунде 
шыктандыруу- максатында сыйлыкка корсотуу.

Угулду: Ж.Б.Иманканова-директор

Баарыбызга белгилуу болгондой 2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен 
институтционалдык аккредитациядан еткену жатабыз. Буга чейин окуу жайлардын 
ортосунда рейтинг жургузулгенун билебиз. Мына ушул жогорудагы ж.б. иштерди 
аткарууда окутуучуларга шыктандыруу максатында акчалай сыйлык беруу жагы 
жамааттык келишимде каралган. Ошондуктан жеке эсептен Н.Б.кожорованы 5000 сом 
акчалай сыйлык берууну жалпы пед.кецешке сунуштайм.

Сезго чыкты Курманбекова Б.К.-окутуучу.

Чынында жамааттык келишимди бекитип, иштеп чыкканда ушул нерселер жана 
башка сыйлоолорго акча каражаттары жаштарды шыктандыруу максатында каралганын 
билебиз. Ошондуктан Н.Б.Кожорова чынында татыктуу деп эсептейм жана каршы 
эмесмин. Иштеген ар бир адамдын эмгеги бааланыш керек деп ойлойм.

Токтом кылат:

1. Стратегиялык планды ишке ашыруудагы монитроринг жана аткарылган иштер 

канааттандырарлык деп табылсын.

2. 2024-2025-окуу жылынын жыйынтыгы менен окутуучуларды, чарба 

кызматкерлерди, студенттерди окуу жайдын “Ардак грамотага” корсотуу жана 

буйрук чыгаруу кадр белумуно, кураторлорго милдеттендирилсин.

3. 0зЛук эсептен 5000 (беш мин) сом олчомундо шыктандыруу максатында 

сыйлыкка Н.Б.Кожорова педкедештин чечиминин негизинде керсетулсун.

Директор Ж.Б.Иманканова

Катчы


